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	1)Просмотреть видеоурок на сайте учи.ру
https://www.youtube.com/watch?v=fL_xFAOFgvQ
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Вариант 1(ученики на «3») Вариант 2 (ученики на «4» и «5» ответ выслать  на почту
<galya.belova.2016@mail.ru
https://www.youtube.com/watch?v=fL_xFAOFgvQ


	тесты
	16.04
	тесты
	16.04
	Сообщение , вопросы в электронном журнале, эл.почте
<galya.belova.2016@mail.ru


	16.04.
13.00
13.45
	На стр учебника WL 9 повторить лексику Модуля 9


                                                                                                              
                                                                                                                              


ПРИЛОЖЕНИЕ К УРОКУ 13.04.


Задание № 1
	WORD BOX : tomato, cucumber, orange, cornflakes, cheese, milk, apple juice, sugar, butter, ham, eggs, coke, tea, bananas, coffee, mineral water, yogurt, pears.


THE TASK IS:
- WRITE THE WORDS IN THREE COLOMNS. (Разбейте слова на три колонки.)
	DRINKS
	 
	 
	VEGETABLES AND FRUIT
	 
	 
	OTHERS


Задание № 2
Прочитайте текст и скажите, верны или не верны следующие высказывания
Traditional English food has been greatly influenced by other national cuisines in recent years. Despite this fact, if you travel to Britain, you can still be served up traditional English dishes in a restaurant or at a hotel.
A typical English breakfast is usually quite big and substantial. It includes pork sausages, bacon and eggs, tomatoes, baked beans, mushrooms and a toast. Some people enjoy porridge, fruit and yogurt in the morning, followed by a toast and jam, or orange marmalade. A traditional breakfast drink is tea, which British people prefer having with cold milk. Another popular morning drink is orange juice.
For many Englishmen lunch is a fast meal. In big cities there are a lot of sandwich bars where office clerks can choose all sorts of sandwiches with meat, fish, chicken, ham, prawns, eggs, cheese, vegetables and lettuce. English pubs also serve good food for lunch, hot and cold. Quite a lot of workers go to famous “fish and chips shops” and buy their favourite deep fried cod or haddock with French fries.
A lot of Englishmen drink their 5 o’clock tea. It’s a traditional light meal after work. People enjoy their favourite teas with cookies, cakes, freshly baked sweet buns, scones and other pastries.
British people eat their evening meal at about 7 o’clock, when all members of the family are at home together. As a rule, a typical dinner is meat and vegetables. It can be roast chicken or lamb with potatoes, or steamed vegetables with meat gravy. For dessert, English wives cook various puddings and serve them with ice-cream or jam.
On Sundays British families like to sit together at the table enjoying roast beef, lamb or chicken, served with Yorkshire pudding and dressed with English mustard, apple sauce, cranberry sauce or mint sauce.
English food is simple but very delicious. Today it continues to merge in national cuisines from all over the world.
 Перевод
На традиционную английскую еду в последние годы сильно повлияли другие национальные кухни. Несмотря на этот факт, если вы отправитесь в Великобританию, вам все же могут подать традиционные английские блюда в ресторане или в отеле.
Типичный английский завтрак обычно довольно большой и основательный. Он включает свиные сосиски, бекон с яйцами, помидоры, запеченную фасоль, шампиньоны и тост. Некоторым нравится съедать утром кашу, фрукты и йогурт, а затем тост с джемом или апельсиновым мармеладом. Традиционным напитком на завтрак считается чай, который британцы любят пить с холодным молоком. Другим популярным утренним напитком является апельсиновый сок.
Для многих англичан обед – это быстрый прием пищи. В больших городах есть много сэндвич-баров, где офисные клерки могут выбрать любой вид бутерброда с мясом, рыбой, курицей, ветчиной, креветками, яйцами, сыром, овощами и листьями салата. Английские пабы также подают на обед хорошую еду, горячую и холодную. Довольно многие рабочие идут в знаменитые кафе «Фиш энд чипс» и покупают там любимую треску или пикшу во фритюре и жареный картофель.
Многие англичане пьют пятичасовой чай. Это традиционная легкая еда после работы. Люди наслаждаются своим любимым сортом чая с печеньями, пирожными, свежеиспеченными сладкими булочками, лепешками и другой выпечкой.
Британцы ужинают вечером примерно в 7 часов, когда все члены семьи находятся вместе дома. Как правило, типичный ужин состоит из мяса и овощей. Это может быть жареный цыпленок или ягненок с картофелем, или овощи на пару и мясо с подливкой. На десерт английские жены готовят различные пудинги и подают их с мороженым или джемом.
По воскресеньям британские семьи любят садиться за стол и наслаждаться жареной говядиной, ягненком или курицей, поданными с йоркширским пудингом и приправленными английской горчицей, яблочным соусом, клюквенным соусом или мятным соусом.
Английская еда проста, но очень вкусна. Сегодня она продолжает сливаться с национальными кухнями всего мира.
 Прочитайте текст и скажите, верны или не верны следующие высказывания
a) English people don’t like tea.
b) At tea-time they drink tea and eat sandwiches, cakes, biscuits and sweets.
c) English people drink tea at work and at home.
d) They have “a tea-break” at 9o’clock in the morning and at 6o’clock in the afternoon.
e) They invite their friends for breakfast.
f) When children come to see their friends they usually have tea and have a lot of fun together.

ПРИЛОЖЕНИЕ К УРОКУ 16.04.
Тесты 
Вариант1 (ученики на оценку «3»)
Тест: Food and drinks
1.This green vegetable we often use in a vegetable salad
a) potatoes
b) peper
c) onion
d) cucumber

2. We can’t live without it.
a)coffe
b) sugar
c) water
d) onion

3. People call it «the second bread»
a) fish
b) potatoes
c) cheese
d) apple

4. There is a proverb «An … a day keeps doctors away»
a) rice
b) carrot
c) water
d) apple

5. Children like this milk product very much
a) yoghurt
b) coffe
c) juice
d) meat

6. This sweet product is good for snack
a) fish
b) biscuit
c) egg
d) sault

7. This red vegetable is the main product of any ketchup
a) apple
b) honey
c) tomato
d) olive oil

8. Our favourite summer desert
a) ice cream
b) milk
c) cheese
d) water

9. We bake it on every birthday party
a) ice cream
b) bread
c) cake
d) yoghurt

10. It can be orange, apple, cherry, tomato
a) honey
b) juice
c) water
d) coffe
Вариант 2 (ученики на оценку «4» и «5» )
Test on vocabulary “Food and Drink”
1. Underline the correct word in each sentence.
a. The first course/plate consisted of cold fish and salad.
b. That was a really lovely food/meal. Please let me pay for you.
c. I felt so thirsty that I drank two cans/tins of Coca Cola.
d. Nowadays many people buy frozen/iced food instead of fresh food.
e. Could you give me the receipt/recipe for this cake? It’s delicious!
f. This pie is fantastic! It’s really tasty/tasteful.
g. Helen is a really good cook/cooker.
h. Can I have a fork/spoon so I can stir my coffee?
2. Complete each phrase with a suitable word from the box
pepper and _________
knife and __________
egg and ___________
bread and __________
fish and ___________
oil and _____________
cup and ____________
tea and _____________
3. Complete the phrase with a suitable word from the box.
a______ of bread or sake
a ______of chocolate
a ______ of jam
a ______ of tea
a ______ of bread
a _______of water
a ______ of salt
a _______of milk
_________
4. Match each description with the name of a kind of food from the box.
Green or purple fruit which grows in bunches. _____________
Small vegetable with a strong smell and taste. _______________
Plant with large green leaves used in salads. _________________
Meat from a young sheep. __________________________
Meat, vegetable or fruit baked in pastry. _______________
Small sweet fruit with red or yellow skin, and a stone in the centre, _______
Solid food made from milk. _______________
Piece of pork or lamb with a bone, cut from the ribs of the animal. _______
k. 
5. Complete each sentence with a or some, or leave the space blank.
a. I’d like _____ chicken, please, a large one for roasting.
b. Could I have _______ bread, please?
c. Do we have time for _____ snack before our bus leaves?
d. Would you like to come to _____lunch with me on Tuesday?
e. There’s _____ milk jug in the cupboard near the fridge.
f. George has decided to go on ____ diet, starting next week.
g. I’m going to have ______ cheese and tomato sandwich.
h. Do you like _________ yoghurt? Personally, I can’t stand it!


